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Goedenavond dames en heren, 

 

Als voorzitter van de Goudse Scheidsrechtersvereniging heet ik jullie 
van harte welkom op deze nieuwjaarsreceptie. De laatste die op deze 
manier is gehouden dateert alweer van 3 jaar geleden, toen stonden 
we aan de vooravond van ons 85-jarig jubileum. Een speciaal welkom 
voor onze erelid Teun Willemse. 

Ik wens jullie namens het bestuur dan ook allemaal het beste en 
bovenal een gezond 2023. 

Een nieuw jaar kun je beginnen 
Met je mooiste kleren aan 
Dat is wel erg gezellig 
Maar je hebt er niet veel aan 
 
Een nieuw jaar kun je beginnen 
Met een grote zak vol goud 
Maar dat heeft weinig waarde 
Als niemand van je houdt 
 
Een nieuw jaar kun je beginnen 
Met een lekker glaasje wijn 
Maar als dat op is, wat dan nog? 
Er moet iets beters zijn 
 
Een nieuw jaar kun je beginnen 
Met 'n heel erg mooi gedicht 
Maar het beste is altijd nog: 
Begin met een blij gezicht! 

 

Voordat ik vooruit wil gaan kijken, wil ik toch nog een aantal zaken 
van het afgelopen jaar de revue laten passeren. Binnen onze 
vereniging is er op bestuurlijk vlak gelukkig een goede samenwerking 



en ben ik trots om als voorzitter leiding te mogen geven aan deze 
vereniging. De vacature in het bestuur voor de 
ontspanningscommissie is weer ingevuld in de persoon van Arthur 
Visser, tijdens de jaarvergadering zal dit officieel nog moeten worden 
bekrachtigd. 

Trainen en ontspanning 

De competities draaien weer op normale wijze en de scheidsrechters 
hebben weer de kans op promotie. De clubavonden kunnen weer 
worden gehouden zoals vanouds en onze trainers staan paraat om 
jullie fysieke gesteldheid bij te houden of op te schroeven.  Maak hier 
dan ook gebruik van en kom naar deze trainingen. 

De ontspanningscommissie heeft afgelopen jaar de vereniging weer 
voorzien van een aantal activiteiten. Te weten de barbecue in juni, de 
pubquiz door onze Alan en de eindejaarsinstuif met rad van avontuur 
in december.  Het blijkt dat deze activiteiten zorgen voor een grote 
mate van saamhorigheid/ gezelligheid binnen onze club. Ik wil de 
organisatie en de sponsor (fam. Hornes) dan ook bedanken voor hun 
inzet.  

Ook de spelregelwedstrijd en de Battle of the Referees zijn niet meer 
weg te denken als activiteiten op de kalender. De deelname is goed 
en er wordt met overgave gespeeld voor de punten. 

Toekomst 

Zo ben ik aangekomen om naar de toekomst te kijken en de eerste 
activiteit is komende zaterdag, onze Technische Dag, met training, 
spelregels en een speciale spreker.  Opgeven is nog mogelijk. 

Natuurlijk komen wij ook niet onder de veranderingen in de wereld 
uit, en zullen wij het komende jaar worden geconfronteerd met 
stijgende energieprijzen en zullen wij per trainingsavond worden 
afgerekend op verbruik.  



Verder zullen wij ook in 2023 ons blijven inzetten om de 
scheidsrechters en rapporteurs op de hoogte te houden van de 
spelregels en wat er verder nodig is voor het uitoefenen van deze 
prachtige hobby.  Zo zijn er dit voorjaar weer diverse 
themabijeenkomsten die wij samen met de KNVB in onze 
accommodatie mogen houden.   

Ook met de regioverenigingen zullen we contact houden. Wij 
vertellen hun dat wij voor hen klaar staan om de verenigings-
scheidsrechter van de nodige bagage te voorzien, zodat ook zij zich 
kunnen ontwikkelen.  

Nogmaals, ik wens u allen een goede gezondheid toe en er mag een 
consumptie op naam van de vereniging worden genomen. Proost! 


